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طی پیامی به حضرت آیت الله خامنه ای انجام شد
قدردانی وزیر کشور از توصیه های رهبری به 

استانداران
از توصیه های راهبردی و بیانات  کشور در پیامی ضمن قدردانی  وزیر 
راهگشای رهبر معظم انقلاب اسلامی در دیدار با استانداران، رهنمودهای 
ایشان را سرمایه ای ارزشمند برای خدمتگزاران نظام در عرصه خدمت رسانی 

ملی و محلی دانست.

سخنگوی دولت: مدنی زاده نماینده نسلی است که 
ایران به آن نیاز دارد

در پی معرفی سیدعلی مدنی زاده به عنوان وزیر پیشنهادی اقتصاد به 
مجلس شورای اسلامی، فاطمه مهاجرانی سخنگوی دولت در حساب کاربری 

خود در شبکه اجتماعی ایکس نوشت:
»دکتر مدنی زاده به عنوان وزیر اقتصاد از سوی دولت به مجلس معرفی شد. 
از نگاه دولت او فقط یک اقتصاددان ممتاز نیست؛ او نماینده نسلی است که 
ایران به آن نیاز دارد: باسواد، سالم، بی حاشیه و دغدغه مند. مجلس با رأی 

اعتماد به او می تواند به اقتصاد و اعتماد عمومی جان دوباره بدهد.«

قالیباف قانون پرداخت فوق العاده خاص کارکنان 
دولت را ابلاغ کرد

پزشکیان  مسعود  به  نامه ای  در  مجلس  رئیس  قالیباف  محمدباقر 
، مطابق اصل ۱۲۳ قانون اساسی، »قانون اصلاح جزء )۳( بند  رئیس جمهور
»ب« ماده )۱۰۶( قانون برنامه پنجساله هفتم پیشرفت جمهوری اسلامی 

ایران« را برای اجرا ابلاغ کرد.
براساس تبصره ۱ این قانون برقراری فوق العاده خاص موضوع این جزء 
درخصوص کارکنان شهرداری های سراسر کشور و سایر دستگاه های اجرایی 
موضوع ماده )۵( قانون مدیریت خدمات کشوری و.... در سقف اعتبارات 

مصوب بودجه سنواتی هر دستگاه مجاز است.
زمان احتمالی جلسه رأی اعتماد به وزیر پیشنهادی اقتصاد اعلام شد

علیرضا سلیمی، نماینده تهران، ری، شمیرانات، اسلام شهر و پردیس عضو 
هیئت رئیسه مجلس شورای اسلامی با اشاره به معرفی علی مدنی زاده به 
عنوان وزیر پیشنهادی اقتصاد از سوی دولت به مجلس، گفت: جلسه رأی 

اعتماد به وزیر اقتصاد احتمالاً یکشنبه ۲۵ خرداد برگزار خواهد شد. 
وی گفت: »نامه معرفی وزیر پیشنهادی اقتصاد و دارایی، یکشنبه هفته 
آینده، اعلام وصول خواهد شد و کمیسیون های تخصصی یک هفته فرصت 
از بررسی،  کنند، سپس بعد  را بررسی  دارند تا صلاحیت وزیر پیشنهادی 
گزارش خود را به صحن مجلس ارائه می دهد. بعد از آن،  کمیسیون اصلی 

جلسه رأی اعتماد در صحن علنی مجلس برگزار خواهد شد.« 
عضو هیئت رئیسه مجلس ادامه داد: »بعد از گزارش کمیسیون، نمایندگان 
فرصت دارند تا به عنوان موافق و مخالف در صحن مجلس صحبت کنند. در 

جلسه رای اعتماد، رئیس جمهور نیز می تواند صحبت کند.«

وزیر نیرو: 
بیش از ۳۸ هزار پروانه ساخت نیروگاه صادر شد

 وزیر نیرو از صدور بیش از ۳۸ هزار پروانه جدید برای ساخت نیروگاه  در کشور 
خبر داد و گفت: دولت با برنامه ریزی لازم برای جذب سرمایه گذاری در این 

زمینه، اجازه فروش و صادرات برق به بخش خصوصی را نیز فراهم کرده است.
عباس علی آبادی در مراسم افتتاح سد گردیان و پست توزیع برق جلفا، 
اظهار کرد: آب و برق ۲ کالای اساسی است که امروز با چالش هایی در این زمینه 
مواجه هستیم  اما ظرفیت های گسترده ای در این حوزه وجود دارد که باید 
، افزود:  به فعلیت برسد. وی با اشاره به لزوم بهبود الگوی مصرف برق در کشور
در حوزه توسعه زیرساخت ها، با برخی عقب ماندگی ها روبه رو هستیم و برای 
جبران آنها باید محیط کسب وکار این صنعت را جذاب کنیم تا بخش خصوصی 

نیز به سرمایه گذاری در این حوزه تشویق شود.
وزیر نیرو ادامه داد: سرمایه گذاری های لازم در این بخش باید با همراهی 
گفت: دولت چهاردهم از ابتدای  مردم و حمایت دولت تکمیل شود. وی 
آغاز به کار خود بر اصلاح ساختارها و رفع موانع در توسعه زیرساخت های 
کید داشته است. وی با اشاره به سیاست های گذشته درخصوص  انرژی تأ
الزام فروش برق به شبکه سراسری گفت: در گذشته تولیدکنندگان برق اجازه 
استفاده مستقیم از برق تولیدی خود را نداشتند و مجبور بودند آن را به دولت 
بفروشند، که به دلیل قیمت گذاری دستوری، این روند با مشکلاتی ازجمله 
افزایش بدهی ها برای دولت مواجه شد. علی آبادی با بیان اینکه »بازار واقعی 
برق« در کشور شکل گرفته است، افزود: امروز بیش از ۷۵ درصد مشترکان در 

این بازار حضور دارند و الگوی مصرف به صورت تدریجی در حال اصلاح است.

با  ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  وزیر 
کید بر اینکه »هیچ مانعی برای توسعه روابط  تأ
با مصر نداریم« از دیدارش با مدیرکل آژانس 
و  داد  خبر  قاهره  در  اتمی  انرژی  بین المللی 
براساس معاهدات  که غنی سازی  کرد  کید  تأ

بین الملل حق ایران است.
»سید عباس عراقچی« در کنفرانس خبری 
مشترک با وزیر خارجه مصر در قاهره با اشاره به 
دیدار خود با رئیس جمهور مصر گفت: از آقای 

السیسی به خاطر این دیدار تشکر می کنم.

 ایران و مصر نفش مهمی در راستای ایجاد 
صلح و امنیت در منطقه دارند

کنون دو بار به مصر  وی با بیان اینکه »من تا
بار  دو  کنون  تا نیز  العاطی  آقای  و  کرده  سفر 
به ایران سفر کرده است«، گفت: ایران و مصر 
نقش مهمی در راستای ایجاد صلح و امنیت در 
منطقه دارند و اراده مقامات دو کشور در این 

راستاست.
وزیر امور خارجه کشورمان در ادامه با بیان 
اینکه ما به دنبال گسترش روابط با مصر هستیم 
و این اراده در بین مقامات دو کشور وجود دارد 
کنون اعتماد خوبی بین مقامات دو  گفت: هم ا
کشور وجود دارد و بیش از هر زمان دیگر برای 

گسترش روابط بین دوکشور اراده وجود دارد.

غنی سازی براساس معاهدات بین الملل 
حق ماست

غنی سازی   کرد:  کید  تأ همچنین  عراقچی 
براساس معاهدات بین الملل حق ماست و این 

حق را نمی توان از ایران گرفت.
کرد:  کید  تأ ایران  خارجه  امور  وزیر 
خواسته ای که برخلاف حقوق ملت ایران باشد 

را قبول نمی کنیم.

هسته ای  سلاح  از  عاری  منطقه  ایده  از 
استقبال می کنیم

کید کرد: ما از ایده منطقه عاری از  عراقچی تأ
سلاح هسته ای استقبال می کنیم و ایران خود 
جزو طراحان این ایده بوده است و ما به دنبال 

رسیدن به این موضوع هستیم.

تأثیر  آژانس  روی  نباید  غربی  فشارهای 
بگذارد

»رافائل  با  اینجا  در  من  کرد:  کید  تأ وی 
انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل  گروسی«، 

اتمی دیدار کردم.
این  »در  اینکه  بیان  با  ایران  خارجه  وزیر 
دیدار که آقای گروسی برای موضوع دیگری به 
مصر آمده بودند در مورد پرونده هسته ای ایران 
دیگر  بخشی  در  کردیم«  صحبت  کرات  مذا و 
از صحبت های خود با انتقاد از گزارش آژانس 
کرد: فشارهای غربی نباید روی آژانس  کید  تأ
تأثیر بگذارد و آژانس باید هویت مستقل و فنی 
خود را حفظ کند. برخی از کشورها می خواهند 
از طریق آژانس به ایران فشار آورند و امیدواریم 

که آژانس در این دام نیفتد.
عراقچی همچنین با تشکر از مصر به خاطر 
هسته ای  کرات  مذا از  کشور  این  حمایت 
کشورهای دیگر منطقه نیز سفر  گفت: من به 
کرات قرار  خواهم کرد و آنها را در جریان این مذا

می دهم.

رفع  کرات،  مذا در  ما  اصلی  مطالبه 
ایران  ملت  علیه  ظالمانه  تحریم های 

است
ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  وزیر 
همچنین برخواست ایران جهت رفع تحریم ها 
کرات رفع  کید کرد: مطالبه اصلی ما در این مذا تأ

تحریم های ظالمانه علیه ملت ایران است.

چیزی برای مخفی کردن نداریم
آقای  با  دیدار  »در  اینکه  بیان  با  عراقچی 
السیسی و وزیر خارجه مصر به شکل مفصل 
کراتی که  در مورد پرونده هسته ای ایران و مذا
کردیم  گفت وگو  در حال انجام است رایزنی و 
گفت: برنامه  و در این ارتباط توضیح دادم« 
به  ما  است.  مسالمت آمیز  ایران  هسته ای 
خود  هسته ای  برنامه  بودن  مسالمت آمیز 
این  که  هستیم  آماده  و  داریم  کامل  اعتماد 
اطمینان و اعتماد را به طرف مقابل منتقل 

کنیم و چیزی برای مخفی کردن نداریم.

که  کرات ادامه می دهیم تا جایی  به مذا
بتوانیم حقوق ملت ایران را احقاق کنیم

عراقچی همچنین در این نشست خبری 
کرات ادامه می دهیم تا  کرد: ما به مذا کید  تأ
که بتوانیم حقوق ملت ایران را احقاق  جایی 
کنیم، از نظر ما، نه تنها بهترین گزینه بلکه تنها 
دیگری  راه حل  هیچ  و  است  دیپلماسی  راه، 
جمهوری  خارجه  امور  وزیر  ندارد.  وجود 
کید کرد: غنی سازی ایران کاملا  اسلامی ایران تأ
مسالمت آمیز و یک دستاورد علمی است که ما 

از طریق دانشمندانمان دست پیدا کرده ایم.
وی افزود: ملت ایران هزینه های سنگینی 
کسب این دستاورد پرداخته و خون  را برای 
تعدادی از دانشمندان هسته ای ما به پای این 

موضوع ریخته شده است.

از  ایران  کردن  محروم  هدف،  گر  ا
باشد،  هسته ای  صلح آمیز  فعالیت های 

 توافقی در کار نخواهد بود
ً
قطعا

کرات  گر هدف از مذا عراقچی ادامه داد: ا

که ایران  که اطمینان حاصل شود  این باشد 
به دنبال دستیابی به سلاح هسته ای نیست، 
می توانیم در این زمینه به توافق برسیم ولی 
گر اهدافی غیرقابل قبول و غیرواقعی در این  ا
زمینه دنبال شود و هدف محروم کردن ایران 
از فعالیت های صلح آمیز هسته ای باشد، قطعاً 

توافقی در کار نخواهد بود.

برنامه  بودن  مسالمت آمیز  اثبات  برای 
کره را ترک نکردیم  هسته ای خود میز مذا

و نمی کنیم
اثبات  برای  ما  کرد:  کید  تأ عراقچی 
مسالمت آمیز بودن برنامه هسته ای خود میز 
کره را ترک نکردیم و نمی کنیم. خواسته ای  مذا
قبول  را  باشد  ایران  ملت  حقوق  برخلاف  که 

نمی کنیم.

بدون احترام به حق غنی سازی، توافقی 
در کار نخواهد بود

ایران  اسلامی  جمهوری  خارجه  وزیر 
همچنین در پاسخ به سؤالی در مورد پاسخ 
پاسخ  ما  گفت:  آمریکا  پیشنهاد  به  ایران 
خواهیم  آمریکا  طرح  به  به زودی  را  مناسب 
داد. این پاسخ براساس مواضع و اصول ملت 
ایران خواهد بود و حقوق ملت ایران را حفظ 
کید کرد: بدون احترام به حق  خواهد کرد. وی تأ

غنی سازی، توافقی در کار نخواهد بود.

غلطی  سیاست  اسنپ بک،  از  استفاده 
خواهد بود

اقدام  و  اسنپ بک  موضوع  در  عراقچی 
از  برای استفاده  اروپایی  کشورهای  احتمالی 
این مکانیسم علیه ایران نیز گفت: درخصوص 
این  اروپایی  کشورهای  امیدوارم  اسنپ بک، 
غلط  سیاست  این  نشوند.  مرتکب  را  اشتباه 
اضافه  موجود،  بحران های  به  و  بود  خواهد 

خواهد کرد.
طریق  از  دارم  اطمینان  کرد:  کید  تأ وی 
دیپلماسی می توانیم به راه حل بهتر برسیم و از 

بحران های بیشتر جلوگیری کنیم.

گر اسرائیل به تاسیسات هسته ای ایران  ا
حمله کند، متضرر می شود

این نشست خبری  ایران در  وزیر خارجه 
علیه  صهیونیستی  رژیم  تهدیدات  درباره 
تاسیسات هسته ای ایران نیز اظهار کرد: هرگونه 
 ، تهدیدی ضد تاسیسات هسته ای صلح آمیز
جنایت بین المللی بزرگی محسوب می شود و 
فکر نمی کنم اسرائیل چنین جنایتی را مرتکب 
که درصورت ارتکاب چنین جنایتی،  شود؛ چرا

طرفی که متضرر می شود، اسرائیل است.
وی ادامه داد: بزرگ ترین ناقض ان پی تی، 
آمریکا و کشورهای غربی هستند. براساس این 
معاهده آنها متعهد شده اند سطح سلاح های 
اتمی خود را کاهش دهند، اما این سلاح ها در 
اسرائیل  درخصوص  ما  است.  افزایش  حال 
تهدیدات  هستیم.  دوگانه  استاندارد  شاهد 
ضد ملت  نیست،  ایران  علیه  فقط  هسته ای 
دوگانه  معیارهای  این  هست.  هم  فلسطین 
باعث تضعیف قوانین می شود و باید اصلاح 

شود.

تبادل سفرا نقطه سرنوشت ساز در روابط 
ما و مصر نیست

این  در  همچنین  ایران  خارجه  امور  وزیر 
نشست در پاسخ به سؤالی در ارتباط با روابط 
تبادل سفرا بین دو  و  و مصر  ایران  دوجانبه 
ایران  خارجی  سیاست  اولویت  گفت:  کشور 
روابط خوب با کشورهای خلیج فارس و منطقه 
روابط  توسعه  برای  چارچوب  این  در  است. 
تلاش می کنیم. وی ادامه داد: درست است 
کنون با مصر تبادل سفرا نداشته ایم، اما  که تا
تلاش می کنیم مواضع مشترک درباره مسائل 

منطقه ای و بین المللی ایجاد شود.
کرد: در زمان مناسب برای  کید  عراقچی تأ
کرد و عجله ای در  تبادل سفرا اقدام خواهیم 
این کار نداریم. هر زمان که برادران ما در مصر 
آماده باشند، ما هم آماده ایم. این مسئله نقطه 
سرنوشت ساز در روابط ما نیست و روابط ما به 

خوبی پیش می رود.

بدوناحترامبهحقغنیسازی
توافقیدرکارنخواهدبود

: عراقچی در کنفرانس خبری با وزیر خارجه مصر

بقائی: کنسرسیوم نمی تواند جایگزین غنی سازی داخلی شود 

اخبار کوتاه

عراقچی با بیان اینکه 
»در دیدار با آقای 
السیسی و وزیر خارجه 
مصر به شکل مفصل در 
مورد پرونده هسته ای 
کراتی که  ایران و مذا
در حال انجام است 
رایزنی و گفت وگو 
کردیم و در این ارتباط 
توضیح دادم« گفت: 
برنامه هسته ای ایران 
مسالمت آمیز است. ما 
به مسالمت آمیز بودن 
برنامه هسته ای خود 
اعتماد کامل داریم و 
آماده هستیم که این 
اطمینان و اعتماد را به 
طرف مقابل منتقل کنیم 
و چیزی برای مخفی 
کردن نداریم

مدیر مسئول  سر دبیر ورود به تصحیح  ?????????? نام صفحه آرا

کنسرسیوم  ایده  شدن  مطرح  با  رابطه  در  خارجه  وزارت  سخنگوی 
به مکانیسم ماشه  اروپایی ها  توسل  ایران درصورت  کنش  وا و  غنی سازی  

توضیح داد.
گزارش ها درباره  اسماعیل بقائی، سخنگوی وزارت خارجه، درخصوص 
گفت: این ایده جدیدی نیست، از این حیث خیلی  کنسرسیوم هسته ای 
کراتی هم مطلبی را بشنوید درباره ارائه  عجیب نیست که شما از طرف های مذا
چنین پیشنهادی. آن چیزی که مهم است، این است که ایده کنسرسیوم به 
گر طرف هایی  هیچ عنوان نمی تواند جایگزین غنی سازی  در داخل ایران شود. ا
چنین روندی را ارائه می کنند ما استقبال می کنیم و برای مشارکت هم مشکلی 
کید ما این است که چنین ابتکاری نمی تواند جایگزین غنی سازی   نداریم، اما تأ

در ایران شود.
کنش به تهدید استفاده از مکانیسم ماشه علیه ایران گفت: با توجه   وی در وا
کردیم و مقتضی  به تحرکات طرف های مقابل ما سناریوهایی را پیش بینی 
خیلی  مقابل  طرف  داشت.  برخواهیم  را  گام هایی  مقابل،  طرف  اقدامات 
گر به سازوکارهای غیرسازنده متوسل شوند، ایران هم از  شفاف اطلاع دارند که ا

گزینه های متقابل با آن برخوردار است.
کنش به گزارش ها مبنی بر اختلاف رژیم صهیونیستی و آمریکا بر سر  وی در وا
گر هم اختلافی وجود دارد درباره نحوه اعمال فشار علیه ملت ایران  ایران گفت: ا

است. اینکه در رسانه ها گاهی می شنویم اختلافاتی بین اینان وجود دارد بعد از 
گذشت زمانی ثابت شده تقسیم کار بوده و نوعی فضاسازی رسانه ای علیه ایران 

بوده است. ما این نوع تقسیم کارها را درنظر داریم.
اسماعیل بقائی در نشست خبری خود در پاسخ به سؤالی در ارتباط با 
گزارش اخیر آژانس علیه ایران به منظور افزایش فشار بر تهران گفت: این روش ها 

به نتیجه نمی رسد و آزموده را آزمودن خطاست.
کرده عمدتاً تکراری است و  که آژانس صادر  گزارشی  وی افزود: محتوای 

بزرگ نمایی برخی از موارد فنی است.
بقائی با بیان اینکه »گزارش تحت نفوذ و فشار تعدادی از کشورهای اروپایی 
تدوین شده است« گفت: این باعث تأسف است که برخی کشورهای غربی با 
اینگونه اقدامات و تحرکات، اعتبار یک سازمان بین المللی را مخدوش می کنند 

و این مطمئناً زیبنده آژانس بین المللی انرژی اتمی نیست.
گاه هستیم که مدیرکل و آژانس برای تهیه این گزارش  وی با بیان اینکه »ما آ
تحت فشار بوده اند«، ادامه داد: این فشارها نباید باعث شود که آژانس چنین 

گزارش هایی را تهیه کند.
بقائی افزود: ایران با دقت کنش های طرف های غربی را که از طریق آژانس 

صورت می گیرد، رصد می کند و به نحو مقتضی گام های خود را تنظیم می کند.
کراتی با غرب موضوع رفع تحریم هاست مهم ترین مطالبه ما در هر روند مذا

کید کرد: مهم ترین  بقائی همچنین در این نشست در پاسخ به سؤالی تأ
کراتی با غرب موضوع رفع تحریم هاست. مطالبه ما در هر روند مذا

گر مسئله نبود  کرد در بحث هسته ای تکلیف روشن است و ا کید  وی تأ
تسلیحات هسته ای است، این امری قابل تحقق و تحصیل است.

کرات با آمریکا تصمیم گرفته می شود در مورد ادامه روند مذا
بقائی همچنین در پاسخ به سؤال دیگری مبنی بر اینکه آیا دور ششم 
کرات ایران و آمریکا برگزار می شود، گفت: با توجه به بررسی هایی که انجام  مذا
می شود و تعاملاتی که با طرف میانجی »عمان« انجام می شود، احتمالا در 

مورد ادامه روند کار و اینکه چگونه انجام شود تصمیم گرفته می شود.
سخنگوی وزارت خارجه همچنین در پاسخ به سؤال خبرنگاری مبنی بر 
گزارش برخی از رسانه های آمریکایی در ارتباط با توقف تحریم های جدید آمریکا 
علیه ایران خطاب به خبرنگار پرسش کننده گفت: شما چنین گزارشی را باور 

کردید؟

کراتی  مذا دور  هر  در  ایران  علیه  جدید  تحریم های  اعمال  شاهد 
بوده ایم

که موضوع خاتمه   وی ادامه داد: آنچه برای ما روشن است، این است 

دادن به تحریم ها یک عنصر اساسی و بنیادین تشکیل دهنده هر تفاهمی با 
آمریکاست و هیچ تفاهمی حاصل نمی شود مگر اینکه به صورت شفاف و مؤثر 

تحریم ها برداشته شود.
بقائی گفت: ما تا الان در این زمینه، آن چیزی که باید ببینیم را ندیدیم و 

کراتی بوده ایم. شاهد اعمال تحریم های جدید علیه ایران در هر دور مذا
کید کرد: ما نمی توانیم به گزارش های رسانه ای  سخنگوی وزارت خارجه تأ
گاه اعتماد کنیم؛ آنچه در عمل می بینیم این است  گاه و ناآ و ادعای مقام های آ

که تغییر در رویکرد حاصل نشده و چنین اتفاقی نیفتاده است.

کراتی امری رایج است تبادل متون در هر روند مذا
سخنگوی وزارت امور خارجه در پاسخ به سؤالی در مورد سفر وزیر خارجه 
عمان به تهران و ارائه عناصر پیشنهادی آمریکا به تهران برای توافق با ایران 
گفت: قطعاً تحویل گرفتن یک متن به هیچ عنوان به معنی پذیرش آن نیست 
و حتی به معنی قابل پذیرش بودن آن هم نیست. تبادل متون در هر روند 
کره کننده ایرانی نخستین متن  کراتی امری رایج است، کما اینکه هیأت مذا مذا
را به طرف آمریکایی ارائه کرد. بنابراین این یک روند عادی است که طرف های 
مقابل به صورت شفاهی یا به صورت مکتوب مواضع و دیدگاه خود را با یکدیگر 

تبادل کنند.


